



CANADIAN SKYLINE ADVENTURES

Information for guests booking day hikes

Every adult joining the hike will have to sign a waiver. Anyone under 19 will need a parent or guardian to sign a parental release form. Here is the link to these documents for your review:

[Waiver](#)

Recommended Gear List

- 1.5 litres of water/person
- Rain gear
- A warm layer
- Long pants or zip offs (even if it is warm in town when we gain elevation it can cool off significantly)
- Hiking boots or good quality trail hikers or trail runners
- Gloves and a Toque (beanie/ski cap)
- Sunglasses
- Sunscreen and mosquito repellent
- Hiking poles (optional)
- Snacks

If you are missing any of these items, please contact us and we can try to bring you some extra gear as needed.

**If booking the Sulfur Skyline, you may bring bathing suit, towel and \$17.50 for entry and locker.*

Refund and Cancellation Policy

- Payment or credit card information due at the time of booking
- Cancellation with refund minus 5% administration fee permitted with minimum 7 days notice

We go rain or shine; if the weather isn't ideal the guide may suggest a better location for the hike. Cancellations due to weather only take place if the guide decides it is too dangerous, in which case a 100% refund will be issued.

Pick up time

We begin pickups in town at 8am, please be ready in front of your accommodation at that time. If we haven't received the location of your accommodation yet, please email those details.

If your accommodation is outside of town, we may be a few minutes later but please be ready at 8am.



CANADIAN SKYLINE ADVENTURES

Contact Information

You can contact us directly at **780-883-0465**
or by emailing canadianadventures@gmail.com

We are often in the backcountry but will do our best to respond promptly

Informations pour les clients réservant des randonnées d'une journée

**Chaque adulte rejoignant la randonnée devra signer une décharge.
Toute personne sous 19 aura besoin d'un parent ou d'un tuteur pour
signer un formulaire de décharge parentale. Voici le lien vers ces docu-
ments pour votre examen:**

[Formulaire de décharge](#)

Liste d'équipement recommandée

1,5 litres d'eau / personne

Équipement de pluie

Une couche chaude

Des pantalons longs (même s'il fait chaud en ville lorsque nous gagnons de l'altitude, il peut se refroidir de façon significative)

Bottes de randonnée ou soulier de randonnée

Gants et une toque

Des lunettes de soleil

Crème solaire et anti-moustique

Baton de randonnée (facultatif)

Des collations

Si vous manquez un de ces articles s'il vous plaît contactez-nous et nous pouvons essayer de vous apporter du matériel supplémentaire au besoin.

* Si vous faites le **Sulphur Skyline**, vous pouvez apporter un maillot de bain, une serviette et 17.50\$ pour l'entrée et le casier.

Politique de remboursement et d'annulation

Informations de paiement ou de carte de crédit dues au moment de la réservation

Annulation avec remboursement autorisé moins 5% pour frais d'administration avec un préavis de 7 jours minimum

Nous allons qu'il y a soleil ou pluie; Si le temps n'est pas idéal, le guide peut suggérer un meilleur emplacement pour la randonnée. Les annulations dues à des conditions



CANADIAN SKYLINE ADVENTURES

météorologiques ne sont possibles que si le guide décide qu'il est trop dangereux, auquel cas un remboursement de 100% sera émis.

Le temp de départ

Nous commençons les pickup en ville à 8h du matin, veuillez être prêt devant votre logement à ce moment-là. Si nous n'avons pas encore reçu l'emplacement de votre hébergement, veuillez envoyer ces détails par courrier électronique.

Si votre logement est en dehors de la ville, nous serons peut-être quelques minutes plus tard, mais s'il vous plaît soyez prêt à 8 heures du matin.

Informations de contact

Vous pouvez nous contacter directement au 780-883-0465
ou en envoyant un courriel à canadianskylineadventures@gmail.com